
 
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

zápis z mimořádného jednání ze dne 23. 7. 2012 
 
 

Mimořádné jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „výbor“) se 
uskutečnilo dne 23. 7. 2012 v zasedací místnosti č. 349, 

 budovy Magistrátu hl. m. Prahy, jednání bylo zahájeno v 14:03 hod. a ukončeno v 15:18 
hod. Jednání řídila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková. 

 
 

Přítomní členové výboru: 
Andrea Vlásenková  
Mgr. Petr Bříza  
Mgr. Ivan Kabický 
Mgr. Nataša Šturmová 
Mgr. Ludmila Štvánová 
Ing. Antonín Weinert, Csc.  
 
Bc. Nikola Smekalová (tajemnice) 
 
Omluvení členové výboru: 
Roman Petrus  
Mgr. Albert Kubišta 
Mgr. Marta Semelová  
 
 
Upravený program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

3. Žádost o mimořádnou dotaci HMP pro podporu sportu a tělovýchovy ve věci 

odstranění havárie objektu sokolovny (TJ Sokol Vyšehrad) 

4. Žádost o finanční příspěvek HMP v oblasti sportu a tělovýchovy (TJ Sokol Čimice) 

5. Žádost o pomoc při řešení havarijní situace rozvodů vody, topení a stoupaček v ZŠ 

Nebušice 

6. Žádost o mimořádnou dotaci ve věci odstranění havárie (SK Prosek) 

7. Žádost o zařazení dostavby ZŠ Kunratice do prioritních staveb OMI 

8. Žádost o finanční příspěvek na realizaci opatření ke snížení počtu minerálních vláken 

ve vnitřním prostředí ZŠ Praha - Petrovice 

9. Partnerství sport 

10. Prostupnost vzdělávacího systému (formy inkluze) 

11. Průběh dosavadního jednání o možnosti změny zřizovatele Speciální mateřské školy, 

Praha 4, Horáčkova 1 



12. Různé 

 

 
-----     -----     ----- 

 
 
 
Ad 1) 
Jednání výboru zahájila a řídila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání Andrea 
Vlásenková a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2) 
Předsedkyně výboru jako ověřovatele zápisu určila Mgr. Břízu a nechala schválit zápis 
z jednání VVV ZHMP ze dne 18. 6. 2012. Předsedkyně sdělila, že mimořádný výbor byl 
svolán na základě žádosti radní Chudomelové a zároveň uvedla, že body zařazené radní 
Chudomelovou jsou nestandardní a nevidí pravomoc výboru rozhodovat o těchto bodech, 
protože jsou plně v kompetenci radní Chudomelové.  
Náměstek Kabický navrhl zařadit do programu žádost o mimořádnou dotaci ve věci 
odstranění havárie (SK Prosek) a dotázal se na systémovost zařazování obdobných materiálů 
na jednání VVV ZHMP. 
 
Hlasování: 
                    pro - proti - zdržel se 
           5  -   0     -  1 
 
Z důvodu nepřítomnosti Mgr. Břízy v ČR, nebylo možné ověřit zápis v řádném termínu, tak 
jak je stanoveno jednacím řádem výborů ZHMP. Předsedkyně výboru na tomto základě určila 
ověřovatelem náměstka Kabického. 
 
Ad 3,4,5,6) 
Radní Chudomelová informovala o možnostech financování žádostí o mimořádné finanční 
příspěvky HMP v oblasti sportu a tělovýchovy ve věci odstranění havárie. Členové výboru se 
shodli, že finanční krytí není dostatečné a je třeba žádosti o mimořádné finanční prostředky na 
odstraňování havárií posuzovat koncepčně dle daných kritérií. Předsedkyně výboru navrhla 
stáhnout body 3,4,5,6 a uvedla, že pro příští projednávání havarijních stavů na VVV ZHMP 
požaduje zpracovat tabulku se žádostmi včetně finančního krytí a stanoviska odboru SMS 
MHMP. Členové výboru se shodli, že v rozpočtu HMP na rok 2013 by měla být jasně 
specifikována částka v kapitole 04 na mimořádné výdaje.  
 
 
Hlasování:   

pro - proti - zdržel se 
         6   -   0     -    0 

 
 
Ad 7,8) 
Předsedkyně výboru vysvětlila, že projednávat žádosti o zařazení do prioritních staveb OMI či 
rozhodovat o přidělení finančního příspěvku na realizaci opatření ke snížení počtu 



minerálních vláken není v kompetenci výboru. Náměstek Kabický navrhl v rozpočtu HMP na 
rok 2013 vyčlenit v kapitole 04 rezervu pro městské části HMP. 
 
Výbor bere na vědomí. 
 
Ad 9)  
Mgr. Bříza navrhl tyto změny v tabulce Partnerství – sport: 
113/12 Gladiator Championship Fighting, občanské sdružení, akce Gladiator Championship 
fighting: Destiny, návrh: 30.000 Kč  
135/12 Pražský fotbalový svaz, akce Dětský den v rámci Letního ligového poháru Prahy, 
návrh 30.000 – 50.000 Kč 
138/12 Freestyle Park Modřany o.s., akce Expres jízda s Óčkem aneb s Metrem o závod, 
návrh 20.000 – 30.000 Kč. 
 
Radní Chudomelová navrhla vypustit projekt 130/12 Mather Activation, s.r.o., akce Týden 
sportovních náborů. 
 
Náměstek Kabický navrhl, že jestliže žadatel o partnerství HMP nežádá o podporu větší než 
20% z celkového požadavku, neměl by podporu dostat. Důvodem je neudržitelnost projektu a 
schopnost žadatele pokrýt projekt prostředky z jiných zdrojů. Podporuje projekty, které se bez 
příspěvku HMP neobejdou.  
 
Předsedkyně Vlásenková nebyla spokojena s předloženým materiálem, zejména z toho 
důvodu, že v tabulce nejsou uvedeny zbývající finanční prostředky pro udělování partnerství 
HMP při pořádání sportovních akcí. Navrhla tabulku stáhnout a předložit jí na příští výbor 
s přesnými návrhy a finanční rozvahou.  
 
Mgr. Bříza upozornil na Zásady partnerství hl. m. Prahy v oblasti sportu a volného času, který 
schválil VVV ZHMP v roce 2011 a navrhl udělovat partnerství ve 3 kolech.  
 
Výbor ukládá radní Chudomelové, aby předložila aktuální tabulku se žádostmi o partnerství 
HMP pro sport se zapracovanými návrhy včetně finanční rozvahy a jasná pravidla pro 
udělování partnerství HMP pro sport a volný čas a předložit je k projednání na příští jednání 
VVV ZHMP.  
 
Ad 10) 
Předsedkyně výboru bod stáhla a bude zařazen na řádné jednání VVV ZHMP. 
 
Ad 11) 
Ředitelka SMS MHMP Němcová informovala o průběhu dosavadního jednání o možnosti 
změny zřizovatele Speciální mateřské školy, Praha 4, Horáčkova 1 (přechod zřizovatelských 
kompetencí z MČ Praha 4 na hl. m. Praha). Předsedkyně Vlásenková se vyjádřila, že tento 
projekt je velice ekonomicky náročný a navrhla řešit tento požadavek v rámci tvorby rozpočtu 
na rok 2013.  
 
Výbor ukládá radní Chudomelové obeznámit výbor s dalším vývojem této problematiky.  
 
Ad 12) 
Předsedkyně výboru považovala za důležité informovat o části interpelace zastupitele HMP 
Slezáka na její osobu, týkající se konkursních řízení na vedoucí pracovní místa ředitelů škol a 
školských zařízení. Předsedkyně informovala, že VVV ZHMP ani v minulých letech 



neprojednával problematiku konkursních řízení, protože tato problematika je plně v 
kompetenci Rady HMP. Předsedkyně Vlásenková na jednání Rady hl. m. Prahy vznesla 
připomínku, že je udivena, že v rámci všech školských zařízení zřizovaných hl. m. Prahou 
není žádný z ředitelů, u kterého by byl předpoklad o zahájení konkursu na ředitele daného 
školského zařízení. Na příštím výboru budou projednány stížnosti na konkursní řízení, jak je 
uvedeno v zápisu z VVV ZHMP ze dne 18. 6. 2012. Nikdo z členů výboru k odpovědi na 
interpelaci neměl připomínky. 
 
Výbor vzal odpověď na interpelaci na vědomí. 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………. 
Andrea Vlásenková, předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 
 
 
 
 
 
 
 
……………………………….. 
Mgr. Ivan Kabický, ověřovatel zápisu 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………. 
Bc. Nikola Smekalová, tajemnice Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 


	Přítomní členové výboru:

